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Vergadering Dorpsraad 18/12/2023 

Aanwezig: 25 

Verontschuldigd: 10 

 

Verslag AV  19/09/2023 werd goedgekeurd. 
opmerking, wenselijk om het verslag sneller te bekomen om een betere interactie te hebben. 

Tevens de verslagen zonder namen nog op de website te zetten. 

1. Fietssnelweg F2-  
10 j geleden werd de fietssnelweg ontworpen. 

In 2016 – Traject Ganshoren-Liedekerke-Denderleeuw 

In 2017 – Castelhof – Groot-Bijgaarden – opgestart in 2023 zal afgewerkt worden in zomer 2024. 

Er waren problemen met stabiliteit pilaar aan brugje. 

Voorstel om snelheidsbeperking reeds in te voeren in afgewerkt gedeelde fietssnelweg/autoweg 

voor de veiligheid, deze mogelijkheid wordt door Stijn bekeken. 

In 2020 – vervolg Castelhof – Ternat  

Snelste traject door Noordkant station maar Natuur en Bos maakte bezwaar omdat dit traject 

waardevol natuurgebied doorkruist. 

Met Natuur en Bos werd alternatief traject startend aan Noordkant maar na stationsgebouw en 

weide via ondertunneling naar zuidkant en zo langs spoorlijn naar Ternat. 

Opmerking: Hierbij sneuvelen enkele parkingplaatsen die men wenst te recupereren in park 

Castelhof (40 parkeerplaatsen) en dit traject is duurder omwille van ondertunneling. Bovendien is er 

ook aan Zuidkant natuurgebied wat opgeofferd wordt. 

De tunnel moet er ook komen om veilig van perron te kunnen wisselen. De tunnel heeft een breedte 

van 4m fiets  + 2 m voetgangers/ rolstoelen. 

Vraag is of er niet beter gewacht kan worden met tunnel om ook wagenverkeer te integreren bij 

definitieve sluiting van overweg ( in toekomst)  

Aan oversteek met molenstraat komen verkeerslichten die prioriteit aan fietsers geven via detectie. 

Traject werd in 09/2023 met Natuur en Bos en NMBS vastgelegd. 

In 2025 wordt de fietssnelweg aan zuidkant opgestart. 

In 2026 – 2027 wordt de tunnel afgewerkt. 

We stellen ons de vraag of Sint-Martens-Bodegem moet opdraaien voor parkingdruk van inwoners 

die van buiten Dilbeek komen omdat parking in Ternat betalend is op weekdagen. 

Optie om parking in Bodegem betalend te maken heeft als nadeel dat parkeerdruk in omliggende 

straten zal toenemen. 
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2. Castelhof  
Welke invulling voor Castelhof zal gebeuren is van belang voor het karakter van Bodegem, we 

wensen het landelijk karakter te behouden. 

De gemeente kan en wenst geen verdere financiële middelen in Castelhof te steken. 

Castelhof staat op de gemeentelijke lijst van te verkopen vastgoed met behoud van functie van 

openbaar nut. 

Via erfgoed Zender ( Zenne en Dendervallei) werd gesteld dat het gebouw een historische 

architecturale functie heeft die moet behouden blijven. 

( Ze verontschuldigen zich voor de vergadering, ze konden door onvoorziene omstandigheden niet 

komen) 

Op de receptie doen we een bevraging met vooraf ingevulde opties van nieuwe functies. 

Een secundaire school is niet wenselijk noch van de inrichtende macht, noch van de burgers omdat 

dit het karakter van Bodegem te sterk zal verstoren. 

Een primaire school is een mogelijke invulling. 

De kleuterschool in Kapelle mag Castelhof gebruiken tijdens de verbouwingen. 

gemeente en brandweer hebben hun akkoord gegeven. 

 

3. Werkgroep Communicatie:  

 
Oproep om activiteiten tijdig door te geven aan ennio.derooms@hotmail.com om op de website 

Bodegemse Dorpsraad | Een samenwerking tussen verenigingen en inwoners (bodegemse-

dorpsraad.be) te plaatsen. 

Op receptie komt er nog een moment om T-shirts en pulls te bestellen. 

Oproep om ook vrouwenmodellen te hebben. 

Er komt ook een nieuw ontwerp. 

Idee om een evenementenbord aan Solleveld te plaatsen, wordt door werkgroep bekeken. 

Een word document op de activiteiten van voorbije jaar wordt opgesteld en kan op website 

geplaatst worden. 

Goedgekeurde verslagen van de AV worden in versie zonder namen op de website geplaatst. 

Evenementen eventueel ook in Okra nieuwsbrief vermelden. 

Op fb site tevens link naar de website dorpsraad vermelden. 

Via Hopler ook website dorpsraad doorgeven. 

4. Werkgroep Proper Bodegem: 
 

We ondersteunen de Vlaamse actie van Mooimakers op zondag 24/03 zodat de Chiro ook mee kan 
doen.  
Via ‘t Klavertje Vier wensen we de kinderen te sensibiliseren om sluikstort te voorkomen. 
We vragen of ze enkele tekeningen met betrekking tot de zwerfvuil actie kunnen maken. 
We gaan deze tekening in aanloop naar de actie op de website publiceren.  
Het idee van de borden laten we varen omdat we hiervoor goedkeuring moeten vragen en deze 
borden ook geld kosten. De werkgroep neemt contact op met de school voor verdere uitwerking. 
 

mailto:ennio.derooms@hotmail.com
https://bodegemse-dorpsraad.be/
https://bodegemse-dorpsraad.be/
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We doen een oproep om deze actie met verenigingen en Bodegemse inwoners te ondersteunen. 
Verder promoot de gemeente de site “WePlog” waar je je kan aanmelden en aangeven welke 
straten je opkuist ook buiten deze nationale actie van Mooimakers. 

5. Werkgroep “Den Hof van Beugoem”:  
 

De strook achterin het veld van de bloemenpluktuin; “ de kleur van Hier en Nu” werd tweemaal 

gemaaid door Luk, waarvoor hartelijk dank. 

Er werd een bedekking van plasticfolie opgelegd. 

We hadden een aanvraag via ondersteuning van Velt gevraagd maar het bedrag ligt te hoog. 

We gaan de lessen via Velt Bodegem organiseren. 

Een 15 tot 20 personen is het streefdoel. 

Op de receptie gaan we intekening met lidgeld organiseren. 

We hebben nog geen nieuws van de subsidieaanvraag ingediend bij de VLT Vlaamse Land en 

Tuinbouw maar ons project gaat hoe dan ook door, enkel Kleinschaliger zonder subsidie. 

6. Werkgroep verkeersveiligheid  
 
Tomas stuurt in naam van de dorpsraad brief naar burgemeesters van de gemeente Ternat en 
Dilbeek om te opteren voor een veiliger verkeersbeleid naar schoolgaande jeugd toe. 
De brief wordt op de website gepubliceerd. 
Via de werkgroep wordt de situatie opgevolgd. 
Door probleem met onteigeningen in bocht van Bodegemstraat kon er maar op 1 kant fietspad aangelegd 
worden. 
Er wordt contact opgenomen met de scholen in Ternat, de fietsersbond in Dilbeek en Ternat. 
Ongevallenstatistiek op schooltraject wordt bij de gemeente opgevraagd. 
Er moet werk gemaakt worden van veilig alternatief wanneer de werken in najaar 2024 aan 
Bodegemstraat op Ternats grondgebied starten. 
Een overleg met Ternat wordt in januari gepland. 
In de zomer 2024 is er een toelichtingsmoment omtrent de afspraken. 

7. Werkgroep receptie:  

 
Op 12/01/2024 houden we een receptie om het succes van de vorige keer te evenaren. 

Louka heeft de uitnodiging opgesteld. Deze wordt via website en fb verspreid. 

Enkele exemplaren op A4 formaat om op te hangen in solleveld, handelaars. 

Elke vereniging wordt gevraagd om de uitnodiging door te sturen naar eigen achterban. 

Lijst nieuwkomers op te vragen bij gemeente, om deze ook uit te nodigen. 

Werklijst met shiften wordt opgesteld, uitwerking drank-hapjes door werkgroep. 
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Thema’s die besproken en uitgehangen zullen worden: 

• Overzicht van verwezenlijkingen voorbije werkjaar 

• Lanceringsmoment/Verkoopsessie T-Shirt – Sweater 

• Bevraging Castelhof- lijst werd door werkgroep opgesteld. 

• Wensenbundel voor gemeenteraadsverkiezingen 

• Intekenen Onzen hof 

 

8. Wensenbundel - verkiezingen 
 

Naar aanleiding van de gemeenteraadsverkiezingen van oktober 2024 stellen we een wensenbundel 
op voor Bodegem.  
Heemkring, oudercomité, Ferm, KWB, Kerkfabriek, SemTerra, Chiro, enkele inwoners hebben 
wensen doorgegeven. 
Op de AV werden er met de aanwezigen in speedrondes 5 thema’s besproken. 
 

• Verkeersveiligheid en veiligheid   

• Zorg Kwetsbaren- kinderen onderwijs 

• Gemeenschapsinfrastructuur en publieke domeinen 

• Cultuur & Vlaams 

• Burger/inspraak 
 

Luk bundelt de gegevens uit de eerdere bevraging en de speedrondes tijdens de AV in een 
wensenbundel. 
item voor de receptie. 
13/09/2024 plannen we een debat met de huidige politieke partijen en de dorpsraad. 

9. Kasverslag 

 

Situatie per 18-12-2023 
   

  INK UITG   

van buurtcomité Dorpsplein € 130,11     

van Gemeenschapsraad € 891,29     

van gemeentebestuur € 600,00     

naar Ennio De Rooms   € 199,92 website 

naar De Serre   € 73,00 bloemen Mostinckx 

kosten vergaderingen   € 91,61   

van Ennio De Rooms € 262,00   sponsoring (verkoop T-shirts) 

TOTAAL € 1.883,40 € 364,53 € 1.518,87 
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10. Varia 
 

• Project Kunstwerkenroute in Bodegem in 2024, via Bijgaards atelier. 

wordt op volgende AV met gastspreker toegelicht. 

• KWB – open ledenfeest Solleveld o 20/01 – optreden  

• Rondpunt eik zou in 03/2024 aangepakt worden 

• Federaal goedgekeurd Subsidiedossier over restauratie Sint-Martinus Kerk. 

Er is dringend overleg tussen Kerkfabriek en gemeente nodig om dossier rond te krijgen. 

Een bijkomend budget van 500.000,00 Euro is nodig ( contact op te nemen met Dilbeek) 

 

11. Agenda voor 2024: 
 

12/01 receptie 

05/03 AV 

24/03 Proper Bodegem 

27/05 AV 

13/09 Verkiezingsdebat Solleveld – wensenbundel 

25/09 AV 

19/12 AV 

 

Volgende AV 05/03/2024 
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